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Optimalizace trati Praha – 
Beroun

V posledních měsících a týdnech probíhají inten-
zivní diskuse o projektu optimalizace trati Praha 
– Beroun. Samotná optimalizace již probíhá 
v  úseku Praha – Radotín, ale do Dobřichovic by 
měla dojít v nejbližších letech. Doprava vlakem je 
však v posledních týdnech značně komplikována 
četnými výlukami i  neplánovanými zpožděními. 
Důvody pro tyto nepříjemnosti jsou v  zásadě 
dva. Prvním jsou práce na zmíněném úseku trati, 
kde již probíhá optimalizace. Druhým důvodem 
jsou současně probíhající práce na údržbě stáva-
jící trati. Jedná se o  opravy a  údržbářské práce, 
které s  optimalizací trati nesouvisí, ale mají za 
úkol prodloužit životnost železničních zařízení do 
doby, než budou vyměněny za nová, modernější, 
v rámci zmíněné optimalizace.

Co se týká samotného projektu optimali-
zace, naše město se k němu podávalo v průběhu 
jednotlivých fází jeho přípravy celou řadu při-
pomínek. Jejich cílem je přizpůsobit projekt co 
nejvíce konkrétním požadavkům Dobřichovic 
a potřebám jejich občanů. Mezi ty nejdůležitější 
připomínky města patří nesouhlas s  použitím 
protihlukových stěn vyšších než 1 m. Původně 
byly totiž navrženy v  projektu stěny vysoké až 
3,5 m, které by prakticky rozřízly Dobřichovice na 
dvě poloviny nevzhlednou bariérou, která by se 
okamžitě stala útočištěm sprejerů. Technicky lze 
přitom hluk z  trati snížit i  jinými cestami, napří-
klad použitím bezstykových kolejí, pryžových 
absorbérů a  protivibračních opatření. Dalším 
požadavkem města, spojeným s optimalizací trati 
je vybudování zárubní zdi podél Tyršovy ulice 
místo šikmého svahu. Tato zeď by umožnila roz-
šíření chodníku i  celé ulice, což jsou další poža-
davky města. Dále město požaduje vybudování 
podchodů u obou železničních přejezdů a umož-
nění přechodu pro chodce přes železniční přejezd 
u  mostu i  z  druhého chodníku mostu, kde to 
v současné době nejde. Další připomínkou města 
je například úprava prostor nádraží pro možnost 
uskladnění kol. Požadavků města k projektu opti-
malizace je ale podstatně více a  není prostor je 
zde všechny dopodrobna vyjmenovávat. 

Jedním z úplně nejdůležitějších však je vybu-
dování podjezdu do Všenorské ulice. Tento 
podjezd je navržen ve směru od Všenor a  do 
Všenorské ulice ústí z její staré, nyní nevyužívané 
části. Samotný podjezd by byl ale celý na katastru 
obce Všenory. Nezbytnost vybudování podjezdu 
vyplývá z  předpokládaného navýšení četnosti 
průjezdu vlaků po optimalizaci trati, kdy závory 
do Luhu budou zavřené zcela jistě ještě častěji 
a déle, než doposud. Podjezd proto vnímáme jako 
naprosto nezbytné dopravní opatření, zajišťující 
dopravní obslužnost celé lokality V  Luhu, mimo 
jiné též pro možnost včasného zásahu složek IZS.

Aby mohl být podjezd Správou železniční 
dopravní cesty (SŽDC) realizován, musí jeho 
stavba získat souhlas obce, na jejímž katastru bude 

vybudován, tedy Všenor. Město Dobřichovice za 
podpory SŽDC proto opakovaně jednalo s  paní 
starostkou i se zastupiteli Všenor ve snaze přesvěd-
čit všenorské vedení, aby s podjezdem souhlasilo. 
Ve Všenorech zároveň v  srpnu probíhá elektro-
nická anketa občanů, kde jednou z otázek je, zda 
občané souhlasí s vybudováním zmíněného pod-
jezdu. Zastupitelstvo obce Všenory se přitom při 
svém rozhodování o souhlasu s podjezdem chce 
výsledky této ankety řídit. Aby Všenorští občané 
dostali informace i  z  pohledu svých sousedů – 
Dobřichovic, nechala rada našeho města rozeslat 
do schránek všech Všenoráků leták, v němž vysvět-
lujeme, jak je pro nás zmíněný podjezd důležitý. 
Kromě toho se v  tomto informačním materiálu 
zmiňujeme i o možných přínosech podjezdu pro 
samotné Všenory, kdy podjezd by v  budoucnu 
například mohl umožnit zřízení sběrného dvora na 
všenorském obecním pozemku. 

V těchto týdnech probíhá další kolo projedná-
vání projektové dokumentace optimalizace trati, 
konkrétně je připravována dokumentace vlivů 
záměru Optimalizace trati na životní prostředí 
(projekt EIA). K  této dokumentaci naše město 
připravuje další, poměrně rozsáhlé vyjádření, 
s  jehož přípravou nám pomáhá specialista na 
železniční stavby.

Vlastní realizace projektu Optimalizace trati 
zde v  Dobřichovicích nás čeká až za několik let. 

Ani samotní zástupci SŽDC v  tuto chvíli nebyli 
schopni nám přesně říci, kdy se začne stavět 
v  Dobřichovicích. Věřím však, že budou zohled-
něny potřeby našich občanů a tato stavba bude 
ve výsledku přínosem i pro naše město.

Pozvánka na vinařské 
slavnosti

V sobotu 29. 8. proběhne již 18. ročník Dobřicho-
vických vinařských slavností. Na jaře letošního 
roku nikdo nevěděl, zda v  souvislosti s  epide-
mií koronaviru bude možno akce podobného 
rozsahu pořádat. Současná situace je však taková, 
že pořádat slavnosti je možné, byť pořadatel 
bude muset zajistit, aby se v  areálu najednou 
nenacházelo víc jak 1000 lidí. S ohledem na to, že 
lidé se v  areálu slavností zpravidla nezdržují po 
celý den, zmíněná podmínka by měla být zajisti-
telná. Areál slavností bude, tak jako již v minulých 
dvou letech, opět rozšířen na plochy za kostelem 
a  na Havlíkovic ostrov. Pokud se tedy situace 
s  koronavirem nějak zásadně nezhorší, vinařské 
slavnosti budou a  je mou milou povinností vás 
na ně pozvat. Kromě výběru těch nejlepších vín 
z Čech, Moravy i za světa vás čeká tradičně bohatý 
program. Zlatým hřebem večera pak bude kapela 
Terne Čhave, která se zasloužila o skvělou atmo-

Slovo starosty

Obrázek na titulní straně: Koncert bratří Ebenů v Dobřichovicích. Zleva: David, Marek a Kryštof Ebenové. Foto Hynek Moravec

Starosta Petr Hampl v Adršpachu
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Informace k průběhu 
tvorby nového územního 
plánu Dobřichovic
Veřejné projednání nového územního plánu 
Dobřichovic proběhne po prázdninách   a  to 10. 
září 2020 ve Fürstově sále od 17:00 hodin. Návrh 
územního plánu je zveřejněn v  elektronické 
podobě na stránkách Dobřichovic (www.dobri-
chovice.cz) a na stránkách odboru územního plá-
nování MěÚ v Černošicích (www.mestocernosice.
cz). 

V papírové podobě je pak návrh ÚP k nahléd-
nutí na našem městském úřadě. Občané mohou 
během projednání podat nejen připomínky, ale 
i námitky k návrhu a to podle zákona nejpozději 
do sedmi dnů po veřejném projednání, tedy do 
17. září 2020. Vzory k podání včetně podrobného 
popisu   lze najít na zmíněných internetových 
stránkách. 

Filip Kándl

Pozn. redakce: Začátek veřejného projednávání byl 
změněn na 17 hodin proti informaci zveřejněné 
minule.

Účast veřejnosti na 
územním plánování 
Dobřichovic
Občané možná zaznamenali, že tvorba územního 
plánu postoupila do další fáze, kterou je veřejné 
projednání.

Prvním důležitým milníkem pro zapojení 
veřejnosti do územního plánování bylo tzv. spo-
lečné jednání, během kterého se veřejnosti ote-
vřela možnost vyjadřovat se k návrhu územního 
plánu formou připomínek. Jsem velmi ráda, že se 
tato fáze setkala s velkým zájmem veřejnosti. Bylo 
podáno kolem 350 připomínek.

Na příkladu tzv. obchodní ulice, lze myslím 
konstatovat, že účast veřejnosti na územním plá-
nování přinesla své (z mého pohledu) pozitivní 
výsledky. Obchodní ulice byla původně navržená 
téměř po celé délce Pražské ulice – viz plánek. Po 
vypořádání připomínek je v  návrhu pro veřejné 
projednání obchodí ulice výrazně zredukována. 
Zároveň lze zaznamenat významnou úpravu 
parametrů regulativu obchodní ulice – procento 
zastavěnosti ve výši 60 % je sníženo na stávajících 
40%, a naopak procento zahrady je zvýšeno z 20 

% na 40 %. Zároveň je u tohoto regulativu nově 
stanovena maximální výška stavby a  minimální 
velikost pozemku. To vnímám jako výsledek 
aktivní účasti veřejností na územním plánování.

Aktuálně je návrh územního plánu připraven 
pro tzv. veřejné projednání. Pro občany tato fáze 
znamená další možnost, jak se aktivně zapojit do 
jeho tvorby. Od 21. července do 17. září mohou 
občané uplatňovat svoje připomínky a  námitky 
k tomuto návrhu.

Považuji za důležité, aby se veřejnost aktivně 
zapojila do územního plánování. Za tímto účelem 
zastupitelé mj. pořádají „poradnu“ k  návrhu 
územního plánu před veřejným projednáním.

Jedná se o  informační setkání občanů se 
zastupiteli (ze všech volebních uskupení), kde 

občané budou mít možnost získat srozumitelné 
ústní vysvětlení k textu návrhu územního plánu. 
Na těchto setkáních bude možnost ptát se na 
všechny nejasnosti a  získat informace i  o for-
málních postupech územního plánování. Pokud 
bychom nebyli schopni některé dotazy zodpo-
vědět, požádáme o  oficiální stanovisko pořizo-
vatele.

Poradna se bude konat v  Infocentru Dobři-
chovic v  termínech čtvrtek 3. 9. a pondělí 14. 9. 
od 16,00 do 20,00 hodin. Je možné přijít kdykoliv 
v tomto rozmezí.

Každý občan má ke svému bydlišti vztah a ví, 
jak by mělo jeho okolí v budoucnu vypadat. Bez 
aktivní účasti veřejnosti nemůže územní plán 
splnit její očekávání. Územní plán je jeden z nej-

sféru již několika předchozích ročníků vinařských 
slavností.

Veřejné projednání nového 
územního plánu 
Dobřichovic
Rád bych připomněl důležitý mezník v  projed-
návání nového územního plánu našeho města, 

o němž sice psal již v minulém čísle Informačního 
listu určený zastupitel Filip Kándl, ale s ohledem 
na to, že jde o opravdu důležitý krok, si jej dovolím 
zopakovat. Jedná se o Veřejné projednání nového 
územního plánu Dobřichovic, které proběhne 
ve čtvrtek 10. září 2020 v  sále Dr. Fürsta od 
17:00 hodin (pozor, v minulém IL byl omylem 
uveden čas 19:00). Návrh územního plánu je 
možné prostudovat v  elektronické podobě na 
stránkách našeho města (www.dobrichovice.cz) 

i na stránkách odboru územního plánování MěÚ 
v  Černošicích (www.mestocernosice.cz). Veřejná 
vyhláška, oznamující zahájení řízení o  územním 
plánu Dobřichovic je otištěna i  v  tomto čísle IL. 
V tištěné formě je návrh ÚP k dispozici na měst-
ském úřadu v kanceláři starosty. Občané mohou 
během projednání podávat připomínky i námitky 
k návrhu a to nejpozději do sedmi dnů po veřej-
ném projednání, tedy až do 17. září 2020. 

Petr Hampl

Příspěvky členů zastupitelstva

KATEGORIE KDY CVIČITELÉ

Rodiče a děti od 1.5 roku do 4 let
NAPLNĚNO

Středa 9.15 – 10.15 MS  
začínáme od 2. 9. 2020

Irena

Předškolní děti od 4 do 6 let  
(bez rodičů) NAPLNĚNO

Úterý 16.00 – 17.00 MS  
začínáme od 8. 9.2020

Lucie

Florbal chlapci od 1. třídy Úterý 17.00 – 18.30 Hala Bios Jarda

Zdravotní cvičení Pondělí .18.00 – 19.00 MS 
začínáme od 7. 9.2020

Jana

Čtvrtek 18.00 - 19.00 MS
začínáme od 17. 9.2020

Pavla

Pilates pro muže a ženy 
začínáme od 6. 9.2020

Pondělí 9.00 - 10.00 MS Joana

Neděle 19.00 - 20.00 MS

Jemná jóga NOVINKA Středa 18.00 – 19.00 MS 
začínáme od 2. 9.2020

Katka

TJ SOKOL DOBŘICHOVICE  
Rozpis cvičení všestrannosti pro rok 2020-21

Platný od 1. 9. 2020
O kapacitě jednotlivých hodin rozhodují jednotliví cvičitelé

MS= malý sál 
Cvičení oddílů začíná od 1. 9. 2020. Výše příspěvků na shora uvedené hodiny pro děti na 2. pololetí  

školního roku 2020/21 je 800.- Kč. Sokolská známka pro nové členy: děti a senioři od 60 let 200,- Kč 
a dospělé 500,- Kč na kalendářní rok 2020. Sourozenecké slevy a sleva při návštěvě více oddílů.  

Změna rozvrhu vyhrazena. Informace o cvičení Vám rádi poskytneme na tel.č. 721 173 368,  
mail: irenanolova@seznam.cz, https://www.sokol-dobrichovice.cz/vsestrannost/



4

8/2020



5

8/2020

důležitějších strategických dokumentů, který 
hraje zásadní roli pro budoucí podobu města. 
Zapojme se do jeho tvorby, aby Dobřichovice 
vypadaly tak, jak si přejeme.

Zdeňka Klimková, zastupitelka FOD

Proces územního plánu 
pokračuje, máte možnost 
ovlivnit jeho konečnou 
podobu
Dne 20. 7. 2020 byl na internetu obce zveřej-
něn návrh územního plánu Dobřichovic pro 
veřejné projednání, které proběhne dne 10. září 
2020  od  17:00 hodin v  sále MUDr. Františka 
Fürsta. V tuto chvíli běží lhůta, během níž mohou 
občané podávat k  pořizovateli (Městský úřad 

Dobřichovice) připomínky a  námitky k   tomuto 
návrhu. Oboje musí splňovat jisté formální náleži-
tosti a  musí být podány nejpozději do 17. 9. 2020. 

Je jasné, že většina občanů se v této proble-
matice nemusí snadno orientovat, proto zastu-
pitelé FOD na pondělí 7. 9. 2020 od  19 hodin 
nachystali prezentaci k  tomuto návrhu ve Spo-
lečenském sále   DOB centra v  ulici Za Parkem, 
kde probereme úpravy jednotlivých regulativů 
od poslední zveřejněné verze a   jsme připraveni 
Vám pomoci individuálními konzultacemi. Ke 
konzultacím vám pak budou k  dispozici odbor-
níci s autorizací v územním plánováním tři úterky 
1. 9., 8. 9. a  15. 9. od 16,00 – 20,00 v  pizzerii La 
Terezia v centru obce.

Ve zveřejněném návrhu územního plánu je řada 
problematických věcí, které není možné stručně 
všechny popsat a vysvětlit v jednom článku v Info 

listech. Při čtení textové části návrhu nevynechejte 
kapitolu F., kde se např. dozvíte, jak je to mimo jiné 
s výškou budov a podobně. Zkrátka věnujte pozor-
nost detailům, často ne úplně zjevným, protože 
jsou důležité. Nebojte se na nás obrátit!

Ing. arch. Martina Tunková,  
zastupitelka obce za FOD

Starosta zdolal starostu!

V České republice je přibližně 6300 obcí a měst, 
ale nestává se zase tak často, aby starosta zdolal 
Starostu! V Adršpašských skalách je jeden vrchol 
nazvaný již desítky let jako „Starosta“. Na tento 
vrchol vylezl s  pomocí přátel i  náš starosta Petr 
Hampl. Redakce mu k úspěchu gratuluje.

JN+VK

O čem jednala rada města

V současnosti probíhá proces posuzování vlivů 
na životní prostředí (EIA), týkající se projektu opti-
malizace trati Praha – Beroun. Starosta požádal 
specialistu v oboru železničních staveb o odborné 
posouzení dokumentace a  vyhodnocení, zda byly 
zahrnuty požadavky města do projektu a případně 
o navržení dalších připomínek města Dobřichovice 
pro problematiku optimalizace trati. 

Na zasedání rady byl pozván vlastník domu, 
ke kterému vedou některé sítě přes pozemek 
města. Starosta konstatoval, že z hlediska města 
je čistší řešení přeložit sítě a napojit dům z ulice 
Pod penzionátem či ze Svážné  ulice, čímž se 
předejde nejen snížení ceny pozemku města, 
ale i  případným možným sporům v  budouc-
nosti. Druhá strana se domnívá, že pro město je 
jeho návrh výrazně jednodušší. Největší rozdíl 
v  názorech je ve výši znehodnocení pozemku 
města  tím, že na něm zůstanou věcná břemena. 
Uložení sítí je takové, že povede k nemožnosti 
jakéhokoliv zásahu do cca 5% celého pozemku, 
což může být pro případné zájemce o  jeho 
koupi zásadní. Jednání obou stran budou 
pokračovat.

Rada města schválila  připojení nové budovy 
MŠ Lety na dobřichovickou ČOV za předpokladu 

uzavření smlouvy na rozvoj infrastruktury dle stá-
vajících pravidel města. 

Rada byla seznámena se zněním dopisu 
města Černošice, které chce ukončit poskytování 
služeb městské policie. Radní pověřili starostu 
formulováním odpovědi na dopis, který je dle 
názoru členů rady bohužel značně nevyvážený; 
bylo konstatováno, že se ještě nejedná o  ofici-
ální výpověď a  až dle aktuální situace se město 
Dobřichovice rozhodne, přistoupí-li na termín 
výpovědi dohodou (ke konci roku) či bude trvat 
na dodržení smlouvy. 

Na radu se obrátil občan se žádostí o  zave-
dení nejvyšší povolené rychlosti 30 km/h v  ulici 
Na Vyhlídce z důvodu vyšší bezpečnosti provozu 
na této ulici, kde je v  souvislosti s  provozem 
CKP velmi koncentrovaná doprava. Rada města 
Dobřichovice nespatřuje řešení častého překra-
čování rychlosti v nadměrném používání příkazo-
vých značek; jako první krok spatřuje v oslovení 
městské policie k častějšímu měření rychlosti.

Rada byla seznámena s pokračováním jednání 
o  změně stávající uzavírky ul. Tyršova; v  součas-
nosti byla odevzdána žádost na Oddělení dopravy 
a  správy komunikací města Černošice a  zároveň 
bylo vyhověno odvolání proti rozhodnutí Měst-
ského úřadu Černošice. Starosta upozornil radu, že 
v týdnu od 17. 8. by mohla být k dispozici DIO, která 
by zrušila objížďku ulicí Krajníkova a zavedla střídavý 

provoz v ulici Tyršova na základě jiného dopravního 
značení s udělením přednosti v jízdě vozidlům smě-
řujícím od města Dobřichovice. Členové rady vyjád-
řili zásadní obavu z dopravní situace v Tyršově ulici, 
zejména z tvoření kolon a možností uvíznutí vozidel 
mezi závorami kvůli nezodpovědnosti řidičů a jejich 
nerespektování dopravního značení; radní tedy 
navrhují komunikovat v maximální možné míře se 
stavebníkem o  včasném dokončení stavby a  s  ní 
spojené uzavírky tak, aby mohl být ideálně od 1. 9. 
2020 zaveden v ulici Tyršova standardní provoz.

Zastupitel Ing. V. Bezděk upozornil členy rady 
na vzrůstající počet stížností občanů Dobřichovic 
na situaci v parku v Dobřichovicích. Dle mnohých 
názorů se situace v  parku proti dřívějším letům 
zhoršila – do parku se stahují bezdomovci, konzu-
mují tam alkohol (koupený v nedaleké Plynboudy), 
obtěžují osoby pocházející parkem (včetně dětí) 
a  celková úroveň hluku se zdá být horší, než 
bývala. Starosta informoval radu o  tom, že na 
téma bezpečnosti v parku pravidelně komunikuje 
s městskou policií, ale ta nevládne takovými pra-
vomocemi, aby mohla problémové osoby z parku 
definitivně vykázat. Ing. V. Bezděk informoval 
členy rady o tom, že podá na nejbližším zastupitel-
stvu podnět k přijetí vyhlášky o veřejném pořádku 
zahrnující mj. i zákaz konzumace alkoholu v urči-
tých hodinách na konkrétních místech.

podle zápisu z jednání vk

Angličtina pro děti 
i dospělé v Dodo

Od poloviny září 2020 nabízíme kurzy pro děti 
i dospělé v Dobřichovickém domku:

AJ hrou a písničkou pro děti
Úterý 13.15 – 14.15 začátečníci 1. – 2. třída
Úterý 14.40 – 15.40 mírně pokročilí 3. – 4. třída
Za pomoci interaktivních cvičení, písniček, 

básniček, herních aktivit, sledování videí a  čtení 

se děti seznámí se základní slovní zásobou a jed-
noduchými větami, čímž snadněji a  přirozeně 
objeví nový jazyk. Máme zkušenosti s  výukou 
přes internet.

Převádění dětí ze školní družiny do DoDo 
a zpět zajištěno.

Angličtina pro dospělé
úterý 18.30 – 19.45- AJ konverzace středně 

pokročilí – nově
čtvrtek 10.00 – 11.15 středně pokročilí I
pátek 9.00 – 10.15 mírně pokročilí I

pátek 10.30 – 11.45 mírně pokročilí II
(římská číslice u  kurzů označuje přibližný 

stupeň pokročilosti, případné drobné změny 
v rozvrhu možné po dohodě)

Výuka probíhá v  malých skupinkách. Učební 
texty s  poslechy jsou doplňovány aktuálními 
internetovými materiály v  angličtině s  mož-
ností pravidelného sledování vybraných videí. 
V  případě potřeby je možnost výuky přes inter-
net. Vždy můžete počítat s  ukázkovou lekcí 
zdarma. Cena kurzu cca 140Kč za 75 min.

Domácí zpravodajství

Zprávy z městského úřadu
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Více informací na: https://www.dobrichovic-
kydomek.cz/ nebo tel. 776 028 441.

Z. S.

Nově klidná Hathajóga pro 
dospělé v Sokole

Klidná Hathajóga je vhodná  téměř pro každého 
bez ohledu na věk a  tělesnou kondici, i  pro ty, 
kteří nikdy necvičili a pociťují, že by mohli pro své 
zdraví něco udělat.

Nepokoušíme se překonávat své limity, ani 
příliš usilovat.  Učíme se poslouchat své tělo  a 
být k němu ohleduplní. Učíme se být „tady a teď“. 
Chceme především zklidnit těkavou mysl, uvolnit 
tělo, protáhnout zkrácené svaly těla a  posílit je 
v místech, kde jsou naopak ochablé a nefunkční 
a  neposkytují dobrou oporu. Důraz je kladen 
na optimální držení těla, na nácvik správného 
dýchání, na vědomé uvolnění v průběhu cvičení, 
a relaxaci po jeho ukončení. 

Postupem času se účinky jógy začnou proje-
vovat i v každodenním životě.

A možná zažijete i víc…
Cvičíme v malém sále TJ Sokol Dobřichovice, 

ve středu od 18 do 19 hodin (od 2. 9. 2020, vlastní 
podložky s sebou).

Lektorka Mgr. Kateřina Filla Věnečková, certifi-
kovaná lektorka jógy, Česká akademie jógy Praha.

Členská známka TJ Sokol na rok je pro dospělé 
500 Kč, cena za lekci pro členy Sokola 30 Kč, pro 
nečleny Sokola 80 Kč.

KFV

50% sleva v CKP 
Dobřichovice pro občany 
Dobřichovic 
Krásný srpnový den milí spoluobyvatelé Dobři-
chovic. I letos se nám podařilo získat grant města 
Dobřichovice, díky kterému můžeme nabídnout 
50% slevu na vybraná skupinová cvičení a semi-
náře pro veřejnost všem, kteří jsou občany města 
Dobřichovice. Na co vše můžete 50% zvýhodnění 
využít?

Skupinové cvičení „Funkční cvičení“ s  Mgr. 
Terezou Pirklovou (Mrázkovou), které je určeno 
pro muže a  ženy převážně produktivního věku. 
Zaměřené je zejména na prevenci bolestí pohy-
bového aparátu a  podporu celkové tělesné 
i duševní rovnováhy a pohody. 

Skupinové lekce Pohybem k sebeuvědomění 
– ATM® (skupinové lekce Feldenkraisovy metody) 
a  to jak na pravidelné skupinové cvičení s  Mgr. 
Lenkou Boťchovou, tak i celodenní workshopy.

Zvýhodnění můžete uplatnit také na Arte-
filetickou dílnu s  Mgr. Petrou Garbovou, která 
proběhne ve třech tříhodinových setkáních od 
konce září.

S  50% slevou můžete absolvovat také 
workshop Bioenergetická cvičení – práce se 
stresem v  těle, který se uskuteční 2.10. Jedno-
rázové tříhodinové cvičení vás provede základ-
ními prvky bioenergetické práce s  tělem. V  těle 
se hromadí jak stres aktuální („Nestíhám!“), tak 
stres dlouhodobý, chronický („Mám toho moc.“). 
Obojí zhoršuje regenerační schopnosti organi-
smu. Cítíme se unaveni, bez energie. Lektorka vás 

naučí jednoduché techniky a cviky, které můžete 
používat doma nebo v  práci k  uvolnění stresu 
a zlepšení svého hospodaření s životní energií.

Informace o  aktuální nabídce naleznete na 
www.ckp-dobrichovice.cz, kde se také můžete na 
cvičení a semináře přihlásit.

Nabídka platí do vyčerpání grantu, proto s při-
hlášením příliš neotálejte.

Mgr. Kateřina Šestáková

30 let skautingu 
v Dobřichovice – setkání

Bylo to v prosinci 1989, kdy se několik bývalých 
skautů a skautek, na popud Edy, vedoucí z  roku 
1968, sešlo a domluvilo se na obnovení skautingu 
v  Dobřichovicích. A  hned si určili nelehký úkol: 
v co nejkratší době nabrat děti, začít s nimi pra-
videlně pracovat a uspořádat letní tábor. A jak si 
určili, tak se stalo. První schůzka oddílu skautů se 

uskutečnila 10. ledna 1990. A od té doby v Dobři-
chovicích znovu existuje skautské středisko Lesní 
moudrost a funguje nepřetržitě již 30 let.

A právě u  příležitosti 30. výročí jsme se roz-
hodli uspořádat setkání lidí, kteří během těchto 
let střediskem prošli. Původně jsme se chtěli sejít 
již na jaře, ale okolnosti byly bohužel proti. Takže 
to bude až na 2. pokus:

Zveme všechny skauty a  skautky, vlčata 
i světlušky, rovery i rangers, vedoucí i old-skauty, 
bývalé i dnešní, přijďte si v neděli 4. října 2020 od 
10 do 18 hodin do klubovny zavzpomínat na své 
skautování.   Zveme samozřejmě také všechny, 
kteří skautovali v roce 1968. 

Nemáme žádný pevný program, nepořá-
dáme žádnou přednášku, výstavu ani hostinu, 
nemáme žádné oficiální zahájení ani ukončení. 
Jen si přijďte mezi 10:00 – 18:00 hod. popovídat 
a  zavzpomínat. Ať už s  námi nebo mezi sebou. 
Domluvte se, dejte vědět těm, co se z Dobřicho-
vic odstěhovali, vezměte sebou rodiny a přijďte. 
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Rádi vás uvidíme.  Do klubovny se určitě všichni 
nevejdeme, ale nebojte, postavíme okolo nějaké 
táborové stavby a místa bude dost. No a nějaké 
fotky nebo videa se určitě taky najdou.

Za středisko Lesní moudrost Dobřichovice
Vladimír Gemperle – Ujo

Studio Mandala 
v Dobřichovicích 

nabízí již několik let různé pohybové a  rela-
xační programy a  to jak skupinové, tak indivi-
duální.  V každé lekci jsou korekce, abyste cvičili 
skutečně správně a  prohlubovali své zdraví.  
Pohybové a  relaxační programy pro šťastnou 
páteř jsou hlavním pilířem studia a každá lekce je 
o poznatky tohoto konceptu, kterého je autorkou 
právě majitelka studia Lucie Mutinská, obohacena. 
Velmi oblíbené jsou lekce Terapeutické jógy pro 

šťastnou páteř, kde se budete učit praktikovat 
jógu od začátku správně tak, abyste zlepšovali 
váš vlastní potenciál maximální pohyblivosti 
a  zároveň si neškodili, každá lekce obsahuje 
relaxaci a  dechové techniky. V  lekcích Qigong 
(čchi kung) pro šťastnou páteř se budete učit 
udržovat své zdraví pomocí zprůchodňování 
meridiánů a  omlazování pomocí různých cviků 
a dechových technik, naučíte se i další techniky. 
Nabízíme lekce Hormonální jógová terapie pro 
ženy, která je zacílená právě na hormonální rov-
nováhu a  zdraví žen. Tento kurz je vypsán vždy 
ve dvou dnech, abyste měli šanci co nejvíce 
proniknout do tajů této techniky a  získali 
maximum informací pro správnou domácí praxi. 
Pro kompenzaci jednostranného pohybu jsou 
skvělé lekce SM systém pro šťastnou páteř, kde 
se učíme správně stát, sedět, pohybovat a praco-
vat s dechem.

Lucie Mutinská je kouč, lektor jógy a  tera-
peut. Je lektorkou jógy s  fyzioterapeutickým 
konceptem a  3D pohybem. Je vedena předními 
českými i zahraničních lektory jógy a qigong, také 
významnými fyzioterapeuty a  prošla si několik 
specializovaných výcviků. V  prohlubování studia 
jógy, qigong a terapií i nadále pokračuje. Studuje 
Jógovou terapii s  předními českými specialisty. 
Nově se od září otevírají některé nové lekce: 
Yin jóga pro šťastnou páteř, která je právě propoje-
ním jógy a nauky o meridiánech z TČM (té se věnuje 

také qigong), působí velmi do hloubky a je skvělou 
kompenzací velmi aktivního životního stylu. 

Ve studiu se od září budete nově potkávat 
s  dalšími   lektory: Lektorka Lucie Mutinská ml., 
vede již několik let ve studiu lekce Kompenzač-
ního cvičení a  Vinyása jógy pro Šťastnou páteř, 
je studentkou FTVS obor trenér a lektorkou jógy.  
Nově se od září ve studiu můžete potkávat také 
s Petrem Mutinským, který je koučem a také lek-
torem Vinyása jógy, Qigong, Posilování s  vlastní 
vahou – mobilita a pohyb, kalisthenika. Je studen-
tem Filosofické fakulty UK, obor psychologie.

Od září budou probíhat ve studiu pravi-
delné setkání 1x za měsíc: Meditace – úvod 
a  prohlubování praxe,   seznámení s  různými 
technikami meditací Mantry a  satsang – pravi-
delné setkávání podobně naladěných lidí s kon-
krétním tématem pro každý měsíc, vytvořením 
záměru a  působením manter budeme tvořit 
postupnou   transformaci každého jednotlivce  
Aktuální rozvrh sledujte na webu studia   www.
studiomandala.cz

LM

Kukadýlko

Letošní letní soustředění neproběhlo tradičně na 
Monínci, ale u nás na zahradě. Vzhledem k horkému 
počasí se děti “soustředily” převážně v bazénu, ale 
i tak se podařilo zkomponovat a nacvičit dvě jed-
noaktovky na téma Les a jeho kouzla. 

Pevně doufám, že “koronakrize” nám na 
podzim dovolí pravidelné schůzky a  zkoušky. 
Chystáme totiž návrat Louskáčka! Je to už neu-
věřitelných pět let, kdy jsme tento opus spolu 
s  Dobřichovickou komorní filharmonií a  Taneč-
ním studiem Hanky Tuháčkové uvedli poprvé. 
Tehdy bylo na pódiu téměř 100 účinkujících – 
hudebníků, tanečnic a  malých i  velkých herců. 

Jelikož děti odrostly, obsáhnou letos i  dospělé 
role samy. Například Jirku Geisslera v  hlavní roli 
strýce Drosselmaiera nahradí Honza Holásek, 
který před lety zdařile sekundoval Jirkovi – tedy 
kapitánu Hookovi – jako pan Smí. Kukadýlko je 
také otevřené přijímání nových členů.  V červnu se 
sice na bowling cupu po dlouhé pauze sešlo neu-
věřitelných 22 dětí (a dvě se smutně omluvily), 
ale jsem přesvědčena, že další členy pojmeme a s 
malou rolí se dostane na všechny.  Kdo bude mít 
zájem se přidat, nebo se o nás dozvědět více, ať 
sleduje naše stránky www.kukadylko.com

kuku

Ženy, které tančí s vlky – 
sedm středečních večerů 
v období září 2020 až leden 
2021, ve Fürstově sále
Milé ženy, srdečně vás zvu na seberozvojový 
taneční kurz inspirovaný knihou „Ženy, které 
běhaly s vlky“. 

La Loba, Vlčí žena nám pomůže probouzet 
naši divokou, instinktivní povahu, vnímat své tělo 
a slyšet ten hlas z hloubi duše. A setkání s příbě-
hem o Modrovousovi nás bude učit, jak uchránit 
svou vnitřní harmonii a nespoutanost.

Čeká vás čas jen pro sebe plný tance, uvol-
nění, práce s  tělem, pohybem, dechem, hlasem, 
hudbou i tichem. A náruč ženského společenství. 
Kurz je otevřen všem ženám bez ohledu na věk, 
postavu či pohybové možnosti. Pro účast nepotře-
bujete umět tančit ani mít zkušenost s  osobním 

Zajímavosti

Kukadýlko
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rozvojem. Chcete-li udělat radost nějaké blízké 
ženě, ráda vám zašlu dárkový poukaz.

Citlivou průvodkyní vám bude Helena Bez-
děková, psycholožka a  terapeutka, jejíž vášní 
je tanec a  moudrost duše i  těla. Více info: 
604 965 493.

helenabezdekova@gmail.com,  www.helena-
bezdekova.cz/tanecni-kurzy/

Nová budova MŠ v Letech 
otevřena

Letovská mateřská škola přivítá v září celkem 101 
dětí. Padesát v  původní budově o  dvou třídách 
nedaleko návsi. Dalších 51 dětí se těší na nové 
prostory v ulici Karlštejnská. Zde mají k dispozici 
tři barevné třídy, dvě z nich s počtem do 15 dětí. 
Waldorfskou třídu povede Pavla Soletka Krátká 
(mj. autorka úspěšných pohádkových příběhů 
Pohrátky). Těšíme na slavnostní přestřižení pásky 
nové budovy v pondělí 31. srpna ve 14 hod.

MH

Festival Baví se celá rodina 
u Srubu uvítá nový školní 
rok
V sobotu 5. září čeká na děti i  rodiče u  Srubu 
v  Letech bohatý program, který zahájí ve 13 
hod. kapela Dobi Boyz. Děti si užijí den plný her, 
cvičení, tvořivých i  módních dílen, včetně oblí-
beného malování na obličej, ale také zvířátek či 
jízdy na koni! Maminky se mohou nalíčit, navštívit 
módní koutek, zacvičit si a  až do půlnoci tančit 
díky Liquid DNB DJS.

HEJBLÍKOVIC v Městečku – 
interaktivní hudební 
představení pro děti od 
2 do 5 let 
Přijďte dne 20. 9. v 10:30 hod. do kavárny a herny 
Městečko (naproti pivovaru MMX, Karlická 0662, 
Lety).

„Pojďte s  námi zpívat, trochu se i  hýbat, 
a  hlavně se dozvídat o  světě kolem nás“, vzka-
zují Hejblík s  Hejbličkou. Máme pro Vás ori-
ginální písničky s  ukazováním a  pohybem, 
které děti zaručeně pobaví, a  ještě něco naučí. 
Akci pořádá RC Leťánek za finanční podpory obce 
Lety. Více na www.letanek.cz.

MH

Fotbalový klub Lety 
rozšiřuje mládežnickou 
základnu
Po vybudování reprezentativní a  rozsáhlé 
základny v  Letech – 4 kabiny včetně sociálního 

Nová budova mateřské školy v Letech 
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zařízení, zázemí a  klubovny je dalším cílem FK 
Lety rozšíření mládežnické základny klubu. Do 
Letů se hlásí děti se zájmem o  fotbal, bohužel 
chybí trenéři mládeže. “Ideální je tatínek se 
zájmem o  sportování svého syna“, říká sekretář 
FK Lety pan Jiří Kárník. Doufejme, že se najdou 
nadšenci do rozvoje fotbalových nadějí, jelikož 
veškeré materiální vybavení je k  dispozici. Stačí 
mít jen chuť a vůli něco udělat pro děti v Letech 
a okolí.

Markéta Huplíková, místostarostka obce Lety

Kapličky, jejich historie 
i pověsti, tak pokračuje 
Letovská akademie
Dne 2. září v 17 hodin se setkáme u kapličky na 
návsi v Letech s PhDr. Julií Motyčkou z Národního 

památkového ústavu v  Praze, v  případě špat-
ného počasí v  románském kostelíku sv. Martina 
a Prokopa v Karlíku.

Kapličky mají zajímavou historii a  jejich 
příběhy jsou vlastně zhmotnělou pamětí krajiny 
kolem dolní Berounky. Víte, například, proč 
vznikla novější kaplička u  silnice na Dobřicho-
vice, či kapličky v  Chuchli nebo u  pramene 
v Berouně?

MH

Výprava za zkamenělinami

Letos v termínu od 3. do 7. srpna 2020 se konal 
již po páté tradiční příměstský tábor Sokola 
Dobřichovice, který pořádal odbor sportovní 
všestrannosti pod vedením Ireny, Lucky, Honzy 
a  Sáry. Tábor je výjimečný tím, že většina dětí 

se zúčastnila všech pěti ročníků, a  vznikla tak 
skvěle sehraná parta dětí do pohody i  nepo-
hody. 

Tématem letošního tábora bylo putování 
v  čase do období prvohor cca před 542 – 359 
miliony let, kdy naší planetu Zemi obývali podivní 
a dnes již nežijící živočichové, které známe pouze 
z  jejich zašedlých zkamenělých koster. Dobro-
družné putování plné zábavy, her a  sportování 
nám svou úžasnou besedou o dinosaurech zpří-
jemnil geolog pan Štěpán Rak. Ani letos nechy-
běl pěší celodenní výlet do krásné přírody v okolí 
Dobřichovic. 

Děti se seznámily s  šiframi, naučily se dělat 
základní uzle a  zopakovaly si zásady první 
pomoci. Při večerní stezce odvahy si ověřily svoji 
samostatnost a  sebedůvěru v  sebe sama, zazpí-
valy písně u  táboráku a  společně přenocovaly 
jednu noc v tělocvičně. 

IN

Tutte Le Note 
v Dobřichovicích  
přijímá členy
Profesionálně vedený sbor v  rámci základní 
umělecké školy, který se pravidelně účastní 
atraktivních vystoupení a  soutěží. Máte doma 
dítě, které rádo zpívá? Chcete najít pro své dítě 
kvalitní a přitom zajímavé využití volného času 
v  místě? Přijďte se podívat na zkoušku někte-
rého z  oddělení sboru více než 35letou tradicí 
(dříve Chorus Angelus). Nábor do koncertního 
oddělení je otevřen i  pro starší nadané děti. 
Zápis nových dětí probíhá v  době zkoušek. 
Přípravné oddělení zkouší v  ZŠ Dobřichovice 
– budova 1. stupně (Raisova) každé pondělí 
14.00 – 15.00 hod. Další přípravky působí v sou-
sedních Řevnicích a  Černošicích, koncertní 
oddělení při ZUŠ Černošice vede Martin Vydra. 
Aktuální informace a  čas zkoušek bude upřes-
něn na  www.tuttelenote.cz. Začínáme v  týdnu 
po 21. září.

Tutte Le Note z Krkonoš 
do nové sezóny

I přes nepříznivou předprázdninovou situaci 
kvůli koronavirové pandemii, kdy jsme byli 
nuceni pozastavit zkoušky sboru, se nám 
nakonec podařilo uskutečnit plánované letní 
soustředění. Tentokrát jej Dětský pěvecký sbor 
Tutte Le Note strávil v Krkonoších. Obsadili jsme 
chatu Hubertka v lyžařském areálu Janova Hora. 
Děti i dospělí si to užili, jak se mj. o pobytu vyjá-
dřil náš umělecký vedoucí Martin Vydra: «Je to 
tu pěkné, vařili nám tu skvěle a  dětem horský 
vzduch pros(z)pívá! Udělali jsme tu spoustu 
práce a  opět utužili náš kolektiv!“ Pěvecké 
zkoušky vedl spolu se sbormistryní černošické 
přípravky Lídou Plzákovou a  naší novou hlaso-
vou poradkyní a sopranistkou Veronikou Vršec-
kou. Zkoušel se tu zcela nový repertoár, který, 
doufejme, předvedeme našim posluchačům na 
některém podzimním či zimním vystoupení. 
Sezóna 2020/2021 nás čeká a od září se těšíme 
na další nové zpěváčky!

Simona Kysilková Šnajperková

Ať žije tábor!

Členové sboru Tutte le Note na výletě
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Sport

Kdy půjdeme na volejbal

V následujících řádcích uvádíme přehled domá-
cích utkání  všech našich družstev, která se budou 
hrát v srpnu, v září a v říjnu. 
Muži A, 1. liga
23. a 24. 10. s EGE Č. Budějovice a se Lvy Praha
Ženy A, 1. liga
25. a 26. 9. se Žižkovem, 16. a 17. 10. s Č. Kostel-
cem, 30. a 31. 10. s Hronovem
Muži B, KP 1. třídy 
3. 10. se Sedlčany, 17. 10. s Tuchlovicemi
Ženy B, KP 2. třídy
29. 8. s Královým Dvorem, 12. 9. s Hořovicemi, 19. 
9. s Berounem

Připomeňme si ještě, že naše seniorky budou 
hrát v  září na mistrovství republiky ve volejbale 
seniorek v  Křenovicích u  Brna   a  naše superse-
niorky na MR ve volejbale superseniorek v  říjnu   
v Jindřichově Hradci. 

Všem našim družstvům přejeme stálou radost 
ze hry a co nejvíc vítězných utkání.

HgS

F. H. TK Dobřichovice – léto 
2020 

Zábava na tenisovém soustředění, ale i uspo-
řádání Mistrovství ČR
Tradiční   tenisové soustředění pořádané naším 
klubem F. H. TK Dobřichovice se konalo v termínu 
25. – 31. 7. 2020 ve Vysokém nad Jizerou, jako 
v  letech předešlých za podpory města Dobři-
chovice.  Soustředění, tentokrát již 23. ročník, se 
zúčastnilo celkem 18 hráček/čů našeho klubu. 
Soustředění je   zaměřeno na rozvoj fyzické 
přípravy, motorických schopností a  zlepšení 
techniky úderů každého hráče.   V  malebném 
prostředí horského městečka   jsme se po celý 
týden věnovali zvyšování fyzické   kondice 
a vylepšení tenisové techniky zábavnou formou. 
Součástí soustředění bylo i  pátrání v  místech   
nedávno nalezeného Vysockého pokladu (co 
kdyby zde ještě něco bylo). Každý účastník si 
tak mohl nalézt svůj poklad.   Během celého 
týdne jsme měli k dispozici areál TJ Vysoké nad 
Jizerou a mohli jsme tak vyzkoušet i mnohé jiné 
sporty. Naši hráči si tak zkusili  některé gymnas-
tické prvky nebo florbal, fotbal, baseball, volej-
bal a  mnohé jiné. Přístup všech účastníků   byl 
na velmi vysoké úrovni a soustředění tak splnilo 
všechna očekávání, které jsme my, jako trenéři, 
měli.  Již nyní se těšíme na další ročník.

Další letní aktivitou   našeho klubu F. H. TK 
Dobřichovice je pořádání Mistrovství České 
republiky starších žákyň v  termínu 10. – 16. 8. 
2020 v  tenisovém areálu Teniscentra Dobříš.   
Zvládnutí tak velké akce je velice náročné jak 
na organizaci, tak i  finanční zabezpečení. Díky 
našim partnerům se obě tyto věci povedly 
zvládnout na výbornou. Rád bych poděkoval 
zejména firmám Label design a.s. a O2 TV Czech 
republic a.s. 

FH

Účastníci tenisového soustředění s hřebenem Krkonoš za zády
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Kultura u nás i v okolí

Noc na Karlštejně – jubilejní 
100. představení

Je to neuvěřitelné, ale je to tak. Představení Noc 
na Karlštejně bude mít 100. reprízu. Bude to 
v Dobřichovicích, na dvoře křižovnického zámku 
v pátek, 4. září 2020 od 20 hodin.

Účinkující: Císař: Václav Vydra, Císařovna: 
Nikol Vaňková, Arcibiskup Arnošt z Pardubic: Petr 
Říha, Purkrabí: Karel Král, Pešek z Hlavně: Ondřej 
Bábor, Alena: Diana Horká Šeplavá, Vévoda 
bavorský: Jan Rosák, Král cyperský: Petr Jančařík, 
Ofka: Alena Říhová, Vypravěč: Jan Matěj Rak

První zbrojnoš: Ondřej Nováček, Druhý zbroj-
noš: Radan Šubrt, Třetí zbrojnoš: Jiří Cicvárek, 
Čtvrtý zbrojnoš: Jan Kuna,  

Šermíři ze skupiny Viridis Milites, metači ohně, 
manové, ženské, kůň, koza...

mf

DDS  byla opět u toho – 90. 
ročník Jiráskova Hronova

„Když Hronov nezastavil Hitler, nedokáže to ani 
virus z Číny“ – velmi výmluvný titulek z jednoho 
hronovského Zpravodaje. Již 90 let nepřerušené 
existence této přehlídky amatérských divadel-
ních souborů celé republiky.

Dostat se na Hronov je velice prestižní zále-
žitost a  je moudré být tam co nejdéle, vidět 
co nejvíce představení, zúčastnit se seminářů, 
rozborů v  Problémovém klubu,   diskusí v  Hyde 
Parku, setkat se s  jinými soubory, vyslechnout si 
různé názory i kritiky a nechat se uondat bohatým 
programem. My dva již nezaměstnaní zástupci 
souboru – principál a  režisérka – jsme byli 
v Hronově skoro týden a viděli jsme neuvěřitelný 
„eintopf“ různých divadelních žánrů: činohra, 
komedie, dokumentárně-divadelní hra, loutkář-
ské představení, taneční a  hudební představení, 
pantomima pro neslyšící, pohybové divadlo, scé-
nický tanec, kabaret, pohádka, experimentální 
scéna. Představení hrané dětmi ze ZUŠ, studenty 
i klasickými divadelními soubory. Vše v rozmezí 25 
až 140 minut a účinkující od 9 až 90 let. Soumě-
řitelné i  velmi rozdílné. Ale Hronov není soutěž, 
nýbrž přehlídka toho nejlepšího z celé republiky.

Ale! Jestliže jste dosud nikdy neseděli v hledišti 
divadla s rouškou – „vřele“ doporučuji. Nejprve se 
těšíte na hru, potom se pokoušíte s  rouškou ska-
marádit, posunujete, lehce nadzvedáváte a  učíte 
se dýchat. Vtáhne-li vás divadelní hra do děje, 
máte částečně vyhráno, roušku přestáváte vnímat 
a  užíváte si jako vždy. Ovšem stane-li se opak, 
rouška naplno vyhrává svůj boj, vadí, škrábe, smrdí, 
lepí se na nos i ústa, chce vás zadusit a strašně vás 
bolí za ušima. Po představení opouštíte divadlo 
s  pocitem, že okamžitě potřebujete celý nový 
obličej a  celkovou obnovu člověka. Venku se 
nadechnete, dáte kávu či cokoliv, a  rozhodnete 
se nechat propadnout všechny další zakoupené 
vstupenky. Ovšem lid divadelní je sveřepý, silný, 
zapálený, odhodlaný a  nepoučitelný, takže po 
minirekonvalescenci „vstoupíte znovu do stejné 

Soubor DDS před budovou krásného divadla v Hronově
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řeky“, nasadíte znovu roušku, promasírujete uši, 
přejdete na povrchní úsporné dýchání a s tou vaší 
textilní pomocnou mrchou absolvujete někdy i  3 
až 4 představení denně. Vítězstvím pro vaše plíce je 
venkovní doprovodná produkce v Jiráskově parku.

Letos jsme viděli opravdu hodně z  každého 
žánru, něco nás zaujalo více a něco méně, tak jako 
každého diváka či kritika. Život je pestrý a taková 
je i  hronovská přehlídka. Jsme velmi šťastní 
a vděční, že naše DDS s hrou „Je úchvatná“ byla 
letos důstojnou součástí jubilejního 90. ročníku 
nejstaršího divadelního festivalu na světě. Díky 
Hronove a zase někdy na shledání. 

Ať žije divadlo a to naše zvlášť!!
Alena a Petr Říhovi

Divadelní slavnosti skončily 
aneb konečně můžeme na 
dovolenou
Dobřichovické divadelní slavnosti nabídly letos 
deset představení, tři koncerty a jeden film v nově 
ustanoveném letním kině. Diváky neodradily ani 
nejasnosti kolem opatření při koronavirové krizi 
a přišli, a to v hojném počtu. Právě v tomto neleh-
kém čase jsme měli z úspěchu našeho programu 
velkou radost. 

Pro nás divadelníky červenec už po dva-
nácté znamenal hodně práce – vymýšlení (až se 
z mnohých kouřilo), domlouvání (ne vždy jedno-
duché), „mejlování“ (hodiny a  hodiny), vylepo-
vání plakátů a roznášení letáčků, shánění toho či 
onoho, popojíždění sem a tam, stavění a bourání 
(několikrát), nekonečné uklízení, telefonáty 
s diváky („Zajistíte mi, že nezmoknu?“) a mnohé 
další neviditelné činnosti. K  tomu se přidalo 
samozřejmě i  trochu stresu a  napětí, občasné 
výměny rozdílných názorů (poprali jsme se jen 
dvakrát, ne – přeháním :-) a  nečekané změny 
(Klusův kytarista šel náhle na operaci). 

Ale nakonec vše jede jako po drátkách, 
všichni herci a  muzikanti se dostaví včas, nikdo 
neklopýtne v dialogu či se nezraní při obtížném 
divadelním kuse, nespadne žádná kulisa, neshoří 
žádný reflektor, nestrhne se bouře s  lijákem, 
nikdo znechucením nepíská, ale naopak – ozývá 
se jen smích nebo potlesk.

A to se pak dostaví pocit dobře vykonané 
práce. Hřeje to u srdce a letmá duševní zakolísání 
„mám já tohle zapotřebí?“ se rozplynou jako pára 
nad hrncem.

Tak jo, máme to zapotřebí, baví nás to, děláme 
to rádi a TĚŠÍME SE na další!

Děkujeme vám, že jste nám tleskali!
Kateřina Filla Věnečková, DDS

Kyla Brox Band 23. září v Černošicích

Dobřichovické divadelní slavnosti nabídly letos deset představení, tři koncerty a jeden film
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Kulturní přehled 
na září 2020

Výstavy

Křižovnický zámek 

otevřeno denně 10:00 – 21:00

Jedním obrazem, jednou větou – 
výstava fotografií Petra Vápeníka. 
Vernisáž ve čtvrtek 20. srpna od 18 h. 
Pořádá Kulturní centrum Dobřichovice. 
Výstava potrvá do 30. září s možností 
prodloužení.

Café galerie Bím

Saudek 85
Zveme Vás na výstavu Jana Saudka, 
který letos slaví své 85. narozeniny. 
Vystaveny budou jeho známá díla, ale 
i portréty slavných osobností.
Výstava bude k vidění od 7. září až do 
2. listopadu v Café Galerie Bím.

Další kulturní akce

Pátek 4. září od 20 h na 
nádvoří zámku
Noc na Karlštejně – jubilejní 
100. představení.

Za patnáct let populární veselohru 
s nesmrtelnými písničkami K. Svobody 
a J. Štaidla vidělo bezmála  95 000 
diváků, vystřídalo se v něm mnoho 
talentovaných ochotníků včetně členů 
Dobřichovické divadelní společnosti 
a profesionálních herců i zpěváků: 
nezapomenutelný Vladimír Čech, 
Štěpán Rak, Jan Rosák, Pavel Vítek, 
Lumír Olšovský, Petr Jančařík, Michaela 
Nosková, Ondřej Bábor. V roli císaře 
Karla IV. se představí jeden z českých 
hereckých bardů Václav Vydra, těšit se 
můžete na šermíře, metače ohně i živá 
zvířata.
Pořádá: Město Dobřichovice, vstupné: 
350,- a 250,- senioři a děti do 12 let. Před-
prodej v Infocentru.

Sobota 12. září 8:00 – 12:00 
u zámku pod lípou
Farmářské trhy

Pořádá: Město Dobřichovice.

Divadlo za vodou 4. září v černošickém amfiteátru
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Sobota 12. září od 17:00 
v karlickém kostele sv. Martina 
a sv. Prokopa
Pocta Bohuslavu Martinů

Vystoupí Oldřiška Musilová (mezzosop-
rán), Zdeňka Pelikánová (housle), Jaro-
slav Šaroun (klavír). Pořádá: J. Šaroun 
ve spolupráci s  Městem Dobřichovice. 
Vstupné dobrovolné

Sobota 19. září, 14 – 22 h 
v parku
Dobřichovice sobě aneb 
sbírka pro divadlo

Vystoupí SVČ Dobřichovický 
domek – Julie Šupíková, taneční 
studio Dobřichovice, DDS, ZŠ a ZUŠ 
Dobřichovice, Dobi Boyz, Cabinet, JoJo 
Gym, O.K. Rebels, Skipping Boys a od 
20h orchestr Harmcore Jazz Band. Celým 
dnem nás bude provázet moderátor 
Petr Král. Občertstvení zajištěno.
Vstupné 100,- Kč a děti do 15 let zdarma. 
Pořádá Středisko volného času – DODO 
ve spolupráci s KC Dobřichovice.

Neděle 20. září od 17:17 
v karlickém kostele sv. Martina 
a sv. Prokopa 
Smyčcové Duo ECO

Vystoupí Eva Franců, Pavla Roubíčková 
Franců a Zbyňka Šolcová – harfa. 
Program: Vivaldi, Bach, Elgar, Rameau 
Šostakovič a další. Vstupné 150,- 
Kč, senioři 100,- Kč. Pořádá KC 
Dobřichovice.

Sobota 26. září 8:00 – 12:00 
u zámku pod lípou
Farmářské trhy

Pořádá: Město Dobřichovice.

Sobota 26. září v od 16:45 
v karlickém kostele sv. Martina 
a sv. Prokopa
Písňový a operní podvečer

Vystoupí: Josef Kovačič (bas), Jaroslav 
Šaroun (klavír). Program: Kubín, 
Musorgskij, Rachmaninov, Borodin, 
Verdi aj. Vstupné dobrovolné.
Pořádá Jaroslav Šaroun ve spolupráci 
s městem Dobřichovice. 

Orchestr Big Band Trumpets 6. září v černošickém amfiteátru
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Kontakty:
Dr. Radka Alexy, 770 105 175, alexy@svcdodo.cz
Ivana Sedloňová, 774 412 495, sedlonova@svcdodo.cz
Hana Matějková,778 427 108, matejkova@svcdodo.cz

NUTNÉ PÍSEMNÉ PŘIHLÁŠENÍ!
Přihlášky na webu: www.dobrichovickydomek.cz
Přihlášku stačí naskenovat/vyfotit
a poslat na jeden z výše uvedených emailů.
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AUTOMYČKA CAFÉ ČERNOŠICE
nabízí

  samoobslužné bezkontaktní mytí vozů, luxování 24h
  profesionální čištění interiérů vozů, leštění vozů

  prodej autokosmetiky SONAX
  posezení, výbornou kávu, občerstvení

  desinfekci a odmoření vozu generátorem ozónu na 
počkání (cca 30 min.) - ,,čekací káva“ v ceně!!

Kontakt: Tallwide s.r.o., Radotínská 2304, Černošice,  
tel. +420 603 533 336, +420 603 377 527

Školní jídelna Dobřichovice 
přijme vyučenou kuchařku, 

praxe v oboru výhodou.
Zn.: vařím ráda a s láskou. 

Kontakt na vedoucí jídelny: Sochacká Jana, telefon 739210345

Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky typu Tetra hnědá, Dominant všechny 
barvy, Green Shell – typu Araukana a Dark Shell – typu Maranska. 

Stáří 15 – 19 týdnů, 169 – 229 Kč/ ks. 
Prodej: 21. 9. a 13. 11. 2020. 

Dobřichovice – u městského úřadu od 14.20 hodin
Výkup králičích kožek – cena dle poptávky.

Info: Po – Pá 9 – 16 hod., na tel. 601 576 270,728 605 840
www.drubezcervenyhradek.cz
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Linka tísňového volání – 112

Záchranná služba dispečink – 155

Záchranná služba Řevnice, doprava 
nemocných, lékařská pohotovost 
25772 −1777, 602−237−037

Policie – 158

Policie Praha-venkov – stálá služba 
974−861−111, 974−882−103

Městská policie 
724−060620 nebo 605−255450

Hasiči Řevnice tísňové volání 
150

Hasiči Dobřichovice 
150

Městský úřad Dobřichovice 
25771−1590

Stavební úřad – 25771−1402

Matrika – 25771−2478

Starosta a tajemník – 25771−2182

Poruchy elektřiny ČEZ Distribuce a.s. 
840 850 860 nebo 840 840 840

Poruchy plynu STP a.s. pohotovost 
1239 nebo 244 472 811 nebo 812

Poruchy vody a kanalizace 
Aquaconsult s.r.o. – 25164−2203 
pohotovost stálá služba 
724-005900

Poruchy veřejného osvětlení –  
Elektroštika, s.r.o. 
251 625 761, 605 385 645

Poruchy sítě DOBNET 
HelpDesk 277 001 151

Informační kancelář Dobnet o. s. 
277 001 111
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ŘEVNICE

Sobota 5. září od 19 hod. – Lesní divadlo
Filharmonie v lese
Účinkuje Pardubická komorní filharmonie pod 
vedením Debashishe Chaudhuriho, spoluúčin-
kuje řevnický smíšený sbor Canto Carso se sbor-
mistrem Romanem Michálkem. 
V  náročné Chorální fantazii pro klavír, sóla, sbor 
a orchestr Ludwiga van Beethovena zahraje Jana 
Chaudhuri na klavír a sólové party zazpívají Eliška 
Gattringerová, Oldřiška Richter Musilová, Ester 
Pavlů, Martin Šrejma, Jaroslav Novák a  Lukáš 
Hynek-Krämer. Koncert je vhodný pro všechny 
věkové skupiny s nejrůznější zkušeností s vážnou 
hudbou, tedy i pro začátečníky v jejím poslechu.
Sobota 12. září od 16 hod. – Lesní divadlo
Tanec v babím létě
Další ročník festivalu, pořádaný Tanečním 
studiem Hanky Tuháčkové.
Sobota 19. září od 12 hod. – Lesní divadlo
Festival Zelený tulipán
Pořádá nakladatelství Maťa
Sobota 26. září od 12 hod. – Lesní divadlo
Rockový Slunovrat. Plnohodnotná náhrada zru-
šeného jarního festivalu.
Pondělí 28. září od 10 hod. Lesní divadlo
Psychodelikatesy 
Série přednášek, meditačních cvičení a  hudby. 
Pořádá Psychedelická společnost.

ČERNOŠICE 

Divadlo v amfiteátru
Úsměvnou historickou hru Zářivá Hvězda nastu-
dovalo Divadlo za vodou. 4. 9. od 20.00 v amfiteá-
tru pod halou Věry Čáslavské.
Orchestr Big Band Trumpets (BBT) je jediným 
orchestrem na světě, který stabilně vystupuje ve 
složení trumpetová sekce. V neděli 6. 9. od 17.30 
do amfiteátru.
BUKIFEST 2020
11. 9 od 19.00 v černošickém Club Kině.
Skupina Taxmani – country & western; Jitka 
Vrbová – country, swingovky;  The Fribbles – 
oldies & rockenrol band.
Kyla Brox Band (UK/CZ), britská bluesová & 
soulová královna z Manchesteru
23. 9 od 20.00 v černošickém Club Kině.
The Primitives Grup
24. 9 od 20.00 v černošickém Club Kině.
Walter Fischbacher trio  (USA/CZ)
7. 10. od 20.00 v černošickém Club Kině.
Walter Fischbacher – piano, Jan Liška (CZ) – kon-
trabas, David Jimenez (USA ) – bicí.

sobota 12. a 26. září od 8 do 12 hodin

DOBŘICHOVICKÉ
FarmáŘsKÉ trHy 

před zámkem

www.dobrichovicketrhy.cz

Od ro
ku 

2019 

bez plastů


